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p. Martin Kubeš, Ing. Ivo Woleský, Prof. Ing. Aleš Čepek, CSc., p. Miroslav Bartoš, p. Jiří Svoboda,     

Ing. Jiří Záruba, PhDr. Khaled Abu Dayeh CSc., Jaroslav Stolina, Ing. Petra Kolářová;  

 

 

Doc. Dr. Jan Farkač, CSc., Mgr. Bořek Černovský, Antonín Kopecký 

 

 

 

 (Prezenční listina je archivována u tajemníka komise) 

 

 

Předseda komise p. M. Kubeš konstatoval, že se komise sešla v nadpolovičním počtu a je 

tímto usnášeníschopná 

1. Schválení zápisu komise ze dne 11.01. 2010.  

Komise souhlasí se zápisem ze dne 11.01.2010 

2. Informace o jmenování nového člena komise 

Předseda komise p. M. Kubeš představil a přivítal nového člena komise, p. Jaroslava Stolinu 

3. Kontrola úkolů z minulého zápisu 

 Komise byla seznámena s výsledkem žádosti p. starostky J. Synkové na starostu M.Č. 

Praha – Zličín ohledně územní studie Zličína. Jelikož dodaný materiál nebyl územní 

studií, tak komise pověřuje p. M. Kubeše kontaktovat starostu M. Č. Praha – Zličín se 

žádostí o poskytnutí územní studie k.ú. Zličín 

 Komise ukládá tajemnici p. Slezákové (p. Kolářové) informovat RMČ Prahy 17 
(předkladem) doporučení komise nadále nepodporovat vybudování MÚK Kukulova z 
důvodů uvedených v minulém zápisu komise.  

ZÁPIS KOMISE PRO BŘEVNOVSKOU RADIÁLU A KONCEPCI 

NÁVAZNÉ DOPRAVY ZE DNE 01. 02. 2010 

PŘÍTOMNI: ČLENOVÉ KOMISE 

DALŠÍ ÚČASTNÍCI JEDNÁNÍ: 

OMLUVENI: 

KOMISE PROJEDNALA 
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 Komise i nadále doporučuje, aby p. A. Kopecký s p. J. Stolinou znovu inicializovali 
schůzku s radním HMP p. Langmajerem ohledně vyjádření MHMP k Dokumentaci EIA 
a vztahem ke konceptu UPn.  
 

 Komise vzala na vědomí informaci OÚRI o podání nabídky na zpracování projektové 
dokumentace „Studie umístění kruhového objezdu křižovatky ul. Žalanského a ul. 
Engelmüllerova společností CityPlan  
 

 

4. Informace o dotazech na MMR ČR a MŽP ČR – legislativní postupy 

Komise byla seznámena s výsledky dotazů ze strany M. Č. Prahy 17 na MMR ČR a MŽP ČR.  
 
Komise doporučuje s ohledem na další vývoj případně inicializovat informační schůzku na 
MMR ČR.  
 
 

5. Informace o jednání zástupců M.Č. Prahy 17 s URM hl. m. Prahy 

Komise byla seznámena a bere na vědomí výsledky jednání s ÚRM hl. m. Prahy, ohledně 
návrhu na technické dopracování studie tunelového vedení pod Slánskou ulicí a vybudování 
odlehčovací komunikace v úseku Žalanského – Karlovarská ulice s výhledovým napojením na 
BR a zahrnutí do variant posouzení vlivu na životní prostředí (EIA). 

 

6. Informace o návrhu společnosti CityPlan na úpravu stanoviska naší M.Č. k Dokumentaci 

EIA, stavba č. 7553 – Břevnovská radiála 

Komise se seznámila se žádostí zpracovatele TOS/SP, společností CityPlan (s vědomím 
objednavatele OMI HMP) na úpravu stanoviska M. Č. Prahy 17 k Dokumentaci EIA, stavba č. 
7553 Břevnovská radiála.  
 
Komise po projednání konstatuje k žádosti následující:  
 

 Jelikož nenastaly žádné nové skutečnosti, které by měli vést ke změně stanoviska 
M.Č. Prahy 17 k Dokumentaci EIA, tak komise jednoznačně nedoporučuje jakoukoliv 
změnu v usnesení RMČ a ZMČ a tím i změnu stanoviska  M.Č. Prahy 17 
k Dokumentaci EIA ze dne 08.05.2009. 
 

 Komise doporučuje starostce MČ Prahy 17 neprodleně reagovat na žádost 
společnosti CityPlan, zastoupenou ing. J. Landou, písemnou formou, ve kterém by 
měla být potvrzena kontinuita názorů a odsouhlasených stanovisek naší MČ, které 
vyústily v text hodnocení Dokumentace EIA. Obsahem reakce by mělo být 
konstatování, že tento materiál je vyjádřením M. Č. Praha 17 na základě odborných 
posudků a to včetně „Vyjádření k dokumentaci..“ Doc. Dr. Jana Farkače, CSc., se 
kterým souhlasíme.  
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 Komise souhlasí a doporučuje, aby reakce na žádost o změnu stanoviska byla řešena 
ve spolupráci s odborným poradcem, Doc. Dr. J. Farkačem, Csc.  
 

 
 
 

 

1. Pan Kubeš je pověřen komisí kontaktovat starostu  M.Č. Zličín se žádostí o poskytnutí studie M. Č. 

Zličín. 

2. Odbor územního rozvoje a investic připraví překlad do RMČ Prahy 17 ohledně doporučení komise  

nadále nepodporovat výstavbu MÚK Kukulova v rámci připravované stavby Břevnovské radiály. 

3. Komise doporučuje, aby p. Kopecký s p. Stolinou znovu inicializovali schůzku s radním HMP p. 

Langmajerem ohledně vyjádření MHMP k Dokumentaci EIA a vztahem ke konceptu UPn. 

 

 

 

 

 

Zpracovala: Petra Kolářová (zastupující Libuši Slezákovou) 

Tajemnice Komise pro Břevnovskou radiálu a koncepci návazné dopravy   

 

 

Verifikoval: Martin Kubeš 

Předseda komise pro Břevnovskou radiálu a koncepci návazné dopravy 

 

 

 

HLAVNÍ PRIORITY A ÚKOLY: 


